

《单词百科:CREG是什么意思?CREG怎么发音?CREG的解释和用法》

英语单词CREG是什么意思?CREG怎么读?CREG怎么发音?美加网为您整理了CREG的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



CREG的意思

1、[医][=cross-reactive group]交叉反应组;

CREG的双语例句

1、 After learning from the structure designs and the fund management, the article designs the Employer Pension of CREG again.

在吸收国内外企业年金计划结构设计，基金管理经验基础上，重新设计了中铁二局集团的企业年金方案；

2、 CREG Modulates Apoptosis of Human Vascular Smooth Muscle Cells via p38/ JNK MAPK Signaling Pathway



CREG通过p38/JNK丝裂原活化蛋白激酶信号通路调控血管平滑肌细胞凋亡

3、Improved HLA and CREG matching can heighten the chance of success for renal transplantation in sensitized recipients.

良好的HLA配型和CERG配型可提高致敏受者肾移植的成功率。

4、Selection of Donor in Mismatched Hematopoietic Stem Cell Transplantation by CREG, Residue Match and HLA Three-Dimensional Structure

应用CREG，残基匹配和HLA三维结构选择不完全相合造血干细胞移植的供体

5、The China Railway Electrification Bureau Group (CREG) Co., Ltd is a large-sized technology-intensive Integrated business enterprise with railway construction as its main business.

中铁电气化局集团有限公司（以下简称中铁电气化局）是以铁路工程建设为主的大型技术密集型综合集团企业。

6、Objective To investigate the effects of kidney transplantation in sensitized recipients receiving conventional human leukocyte antigen (HLA) and cross-reactive groups (CREG) matching.

目的探讨致敏受者经严格的人类白细胞抗原（HLA）配型和交叉反应组（CREG）配型后行肾移植的效果。

7、The Railway Electrification Bureau affiliates with this Group. With the listing of the parent company, CREG faces heavier and heavier pressure from the scale of business, cost and profit.

中铁电气化局隶属于中国中铁股份有限公司，随着总公司的上市，中铁电气化局面临着越来越大的经营规模、成本、利润压力。

以上是美加网为您整理的CREG怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于CREG的

用法、CREG的释义、CREG的相关详情请点击：<https://dict.tjqzz.com/CREG>